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Protokół nr 35/17 

 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu oraz Komisji 

Socjalno – Porządkowej i Oświaty 

w dniu 28 listopada 2017 r. w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Stargard 

 

 

Rozpoczęcie posiedzenia 8
30

 

Zakończenie posiedzenia 10
50

 

 

 

Wspólne posiedzenie Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu oraz Komisji 

Socjalno – Porządkowej i Oświaty otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji 

Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek, witając wszystkich obecnych. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie obu komisji zgodnie z listami obecności 

stanowiącymi odpowiednio: 

‒ załącznik nr 1 do protokołu nr 36/17 Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu 

stanowi lista obecności członków tejże komisji, 

‒ załącznik nr 1 do protokołu nr 35/17 Komisji Socjalno – Porządkowej i Oświaty stanowi 

lista obecności członków tejże komisji. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal oraz 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Grabski, a także Wójt Gminy Stargard Kazimierz 

Szarżanowicz, Zastępca Wójta Jerzy Makowski, Sekretarz Gminy Danuta Żygadło, Skarbnik 

Gminy Bernadeta Opasińska. 

Na podstawie list obecności prowadząca posiedzenie komisji stwierdziła, że jest niezbędne 

quorum do prowadzenia prawomocnych obrad. Na stan 6 członków Komisji Gospodarki 

Mienia Komunalnego i Budżetu obecnych było 6 członków komisji oraz na stan 4 członków 

Komisji Socjalno – Porządkowej i Oświaty, obecnych było 4 członków komisji. 

 

O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie, otrzymując 

materiały, w tym projekty uchwał i pozostałe dokumenty. 

 

AD 1. Zatwierdzenie porządku obrad 

Prowadząca posiedzenie Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego 

i Budżetu Sylwia Więcek odczytała zaproponowane porządki posiedzenia obu komisji. 

Porządek posiedzenia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu przedstawiał się 
następująco: 

1. Zatwierdzenie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 30 listopada 2017 r. 

4. Informacja o wykonaniu zadań w zakresie budowy i naprawy dróg oraz przygotowania do 

zimy (wyjazd komisji w teren) 

Opinia Komisji na sesję 
5. Sprawy różne 

6. Zamknięcie posiedzenia komisji 

Natomiast porządek posiedzenia Komisji Socjalno – Porządkowej i Oświaty przedstawiał się 
następująco: 
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1. Zatwierdzenie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 30 listopada 2017 r. 

4. Ocena realizacji budżetu Instytucji Kultury 

Opinia Komisji na sesję 
5. Sprawy różne 

6. Zamknięcie posiedzenia komisji 

Wobec powyższego prowadząca posiedzenie Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia 

Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek zaproponowała aby posiedzenie odbyło się według 

jednego porządku i zwróciła się z pytaniem, czy są uwagi do jej propozycji porządku. 

Wobec braku uwag do porządku posiedzenia obu komisji prowadząca posiedzenie poddała 

pod głosowanie zaproponowany porządek posiedzenia. 

Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu oraz Komisja Socjalno – Porządkowa 

i Oświaty jednogłośnie, tj. odpowiednio 6 i 4 głosami „za” przyjęły zaproponowany porządek 

posiedzenia w brzmieniu jak niżej: 

1. Zatwierdzenie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń komisji 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 30 listopada 2017 r. 

4. Informacja o wykonaniu zadań w zakresie budowy i naprawy dróg oraz przygotowania do 

zimy (wyjazd komisji w teren) 

Opinia Komisji na sesję 
5. Ocena realizacji budżetu Instytucji Kultury 

Opinia Komisji na sesję 
6. Sprawy różne 

7. Zamknięcie posiedzenia komisji 

 

AD 2. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń komisji 

Prowadząca posiedzenie Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego 

i Budżetu Sylwia Więcek zaproponowała przyjęcie protokołów obu komisji tj. protokołu nr 

35/17 z posiedzenia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu w dniu 

23 października 2017 r. oraz protokołu nr 34/17 z posiedzenia Komisji Socjalno – 

Porządkowej i Oświaty w dniu 24 października 2017 r., bez odczytywania 

Komisje jednogłośnie przyjęły ww. protokoły z poprzednich posiedzeń komisji bez 

odczytywania, tj. odpowiednio protokołu nr 35/17 z posiedzenia Komisji Gospodarki Mienia 

Komunalnego i Budżetu w dniu 23 października 2017 r., 6 głosami „za” oraz protokołu 

nr 34/17 z posiedzenia Komisji Socjalno – Porządkowej i Oświaty w dniu 24 października 

2017 r., 4 głosami „za”. 

 

AD 3. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 30 listopada 

2017 r. 

Prowadząca posiedzenie Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego 

i Budżetu Sylwia Więcek odczytała projekty uchwał przygotowane pod obrady najbliższej 

sesji, komisje je przeanalizowały, wysłuchały uzasadnień i wyjaśnień udzielonych przez 

wójta, zastępcę wójta, sekretarza i skarbnika, a następnie zaopiniowały jak niżej: 

 

− projekt uchwały Nr XXXIV/237/17 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność gminy 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek 
wyjaśniła, iż przedmiot umowy dzierżawy znajduje w miejscowości Lipnik i jest to część 
nieruchomości na której znajduje się nośnik reklamowy. 
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Zastępca Wójta Jerzy Makowski potwierdził i jednocześnie, wyjaśnił, iż w projekcie 

uchwały znalazł się w paragrafie 1 zapis, odnośnie okresu zawarcia kolejnej umowy 

dzierżawy, na okres do 3 lat, a nie na okres kolejnych 3 lat, aby mieć możliwość 
ewentualnego wcześniejszego rozwiązania umowy dzierżawy, gdyby posadowienie nośnika 

reklamowego kolidowało z planowaną przebudową skrzyżowania w miejscowości Lipnik. 

 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały ww. projekt uchwały odpowiednio: 

Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu – 6 głosami „za”, 

Komisja Socjalno – Porządkowa i Oświaty – 4 głosami „za”. 

 

− projekt uchwały Nr XXXIV/238/17 w sprawie uchwalenia „Rocznego programu 

współpracy gminy Stargard z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2018 r.” 

 

Sekretarz Gminy Danuta Żygadło omówiła powyższy projekt uchwały, w tym zakres 

przedmiotowy współpracy z organizacjami pozarządowymi, formy współpracy oraz 

priorytetowe zadania publiczne. W ramach tego programu będą finansowane zadania 

w zakresie ochrony zdrowia i pomocy społecznej w tym badania profilaktyczne oraz 

prowadzenie placówek wsparcia dziennego na terenie gminy, kultury i ochrony dziedzictwa 

narodowego w tym prace remontowe i konserwatorskie obiektów zabytkowych, kultury 

fizycznej i sportu, oraz ratownictwa wodnego. Jako przykłady wsparcia kultury Sekretarz 

Gminy podała Koła Gospodyń Wiejskich, zespoły ludowe Prząśniczka i Koszewianki. 

Sekretarz jednocześnie wyjaśniła, iż zgodnie z przepisami opracowany projekt programu 

podlegał konsultacji z organizacjami pozarządowymi i w okresie konsultacji uwag nie 

wniesiono. 

 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały ww. projekt uchwały odpowiednio: 

Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu – 6 głosami „za”, 

Komisja Socjalno – Porządkowa i Oświaty – 4 głosami „za”. 

 

− projekt uchwały Nr XXXIV/239/17, w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2018 r. 

 

Powyższy projekt uchwały również omówiła Sekretarz Gminy Danuta Żygadło, która 

poinformowała, że program ten wiąże się po części z wcześniej omawianym programem. 

W ramach tego programu Gmina Stargard ma podpisane porozumienie z miastem Szczecin 

dotyczące pomocy o współfinansowaniu programu interwencyjnego dla osób z terenu gminy 

chodzi tu o Izbę Wytrzeźwień. 
Głównym założeniem programu jest współpraca i pomoc rodzinom, w których występuje 

problem alkoholowy ze szczególnym naciskiem na pomoc dzieciom, aby były one jak 

najmniej obciążone problemem alkoholowym oraz pomoc w rozwiązywaniu problemów 

przemocy, czym zajmuje się Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Ze 

środków pozyskanych za koncesje alkoholowe finansowane są świetlice wsparcia dziennego 

oraz stowarzyszenia działające na terenie gminy. 

W ramach programu zaproponowano podwyższenie stawek wynagrodzenia dla członków 

Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, która składa się z 7 członków 

i zbiera się raz w miesiącu, a także dokonuje kontroli punktów sprzedaży alkoholu. 

Posiedzenia Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych odbywają się poza 

czasem pracy. 
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Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały odpowiednio: 

Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu – 6 głosami „za”, 

Komisja Socjalno – Porządkowa i Oświaty – 4 głosami „za”. 

 

− projekt uchwały Nr XXXIV/240/17 w sprawie określenia wzorów formularzy 

informacji w sprawie podatku rolnego i deklaracji na podatek rolny 

 

Skarbnik Gminy Bernadeta Opasińska wyjaśniła, że projekt uchwały w sprawie określenia 

wzorów formularzy informacji w sprawie podatku rolnego i deklaracji na podatek rolny nie 

ma wpływu na wysokość podatku, gdyż dotyczy zmiany jedynie przelicznika z 0 na 1 dla 

użytków rolnych zwolnionych z podatku, oznaczonych klasą gleby VIz, a ponieważ zmiana ta 

wymaga uchwały, stąd projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal, zabierając głos poinformował o skali 

tegorocznych strat w rolnictwie. Powiedział, że na poziomie województwa wnioski złożyło 

ponad 4 tyś. rolników, natomiast na poziomie gminy wnioski złożyło 160 rolników 

i jednocześnie zapytał Wójta czy rolnicy składają wnioski o umorzenia podatku rolnego. 

 

Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz odpowiedział, że wpłynęło kilka wniosków i było 

również kilka zapytań odnośnie takich wniosków, natomiast jeśli wnioski te wpływają są one 

rozpatrywane zgodnie z przepisami. 

 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały ww. projekt uchwały odpowiednio: 

Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu – 6 głosami „za”, 

Komisja Socjalno – Porządkowa i Oświaty – 4 głosami „za”. 

 

− projekt uchwały Nr XXXIV/241/17 w sprawie zmian budżetu gminy na 2017 r. 

 

Projekt uchwały omówiła  Skarbnik Gminy Bernadeta Opasińska, która również 
zapowiedziała, że nie będzie to ostatnia zmiana tegorocznego budżetu i na koniec roku będzie 

prawdopodobnie kolejna uchwała. Spowodowane jest to nie wykonaniem planowanych 

inwestycji oraz potrzebą wykonania umów wykupu sieci wodociągowych, które nie 

wykonane będą zwiększać dług. Po przeliczeniu zobowiązań w związku z wykupem sieci 

wodociągowych jest to kwota w granicach 400 tyś zł. 

 

Radny Maciej Lipka zapytał, które obiekty wsparcia dziennego wymagają remontów 

w związku ze zwiększeniem środków na remonty świetlic po zaleceniach pokontrolnych. 

 

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że prawie wszystkie świetlice wsparcia dziennego 

wymagają remontów, a Wójt Gminy poinformował, że zakres remontów po kontroli Straży 

Pożarnej oraz Inspektora Sanitarnego w tych obiektach jest różny. Największy problem jest 

w Koszewie, gdzie pojawiły się zastrzeżenia odnośnie szerokości schodów. W pozostałych 

placówkach są to drobniejsze usterki. Niemiej jednak usterki te należy usunąć. Natomiast 

tylko jeden obiekt spełnia wszystkie wymogi przepisów, a mianowicie świetlica w Krąpielu. 

 

Radny Maciej Lipka w związku z tymi zastrzeżeniami, zwrócił również uwagę i prośbę 
o wykonanie ogrodzenia skweru przy świetlicy w Żarowie, tak by stworzyć bezpieczne 

przejście dla dzieci ze świetlicy do placu zabaw. 
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Natomiast Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia 

Więcek, zapytała czy gmina otrzyma odszkodowanie z ubezpieczenia piłkochwytów na 

Orliku w Witkowie. 

 

Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz potwierdził, że gmina otrzyma odszkodowanie, 

a kwota jest wyliczona na podstawie wartości szacowania szkody. 

 

Kolejno Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia 

Więcek, zapytała czego dotyczy zmniejszenie wydatków na drogi o kwotę 50 tyś. zł. 

 

Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz wyjaśnił, że jest to kwota przewidziana na wspólne 

opracowanie z Zarządem Dróg Wojewódzkich projektu ścieżki rowerowej w Grabowie, 

a ponieważ nie został on zrealizowany w tym roku, kwota ta zostaje zmniejszona i będzie 

zaplanowana na tym samym poziomie na następny rok. 

 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały ww. projekt uchwały odpowiednio: 

Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu – 6 głosami „za”, 

Komisja Socjalno – Porządkowa i Oświaty – 4 głosami „za”. 

 

Prowadząca wspólne posiedzenie Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia 

Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek o godzinie 9.45 wznowiła posiedzenie Komisji po 

15 minutowej przerwie. 

 

AD 4. Informacja o wykonaniu zadań w zakresie budowy i naprawy dróg oraz 

przygotowania do zimy (wyjazd komisji w teren) 

 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek, 

odniosła się do przygotowanej w tym zakresie informacji i zwróciła uwagę na brak informacji 

odnośnie realizacji prac związanych utrzymaniem sezonu zimowego. 

Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz odpowiedział, iż sprawdzi dlaczego tak się stało, że 

informacje te nie zostały ujęte. 

Radny Józef Tracz zabierając głos zapytał Wójta o informację odnośnie utrzymania sezonu 

zimowego w zakresie dróg powiatowych. 

Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz odpowiedział, iż gmina otrzymała taką informację 
w zakresie zimowego utrzymania dróg powiatowych i jej kopie zostaną przygotowane 

radnym na sesje. 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek, 

zwróciła również uwagę na brak kwot kosztów remontów dróg w przedmiotowej informacji 

oraz brak informacji na temat remontu drogi Małkocin – Grabowo, która co roku była 

remontowana ze względu na dowóz dzieci do szkoły w Małkocinie i spytała z czego to 

wynika. 

Radny Janusz Łojko wyjaśnił, że droga nie była w tym roku remontowana, ponieważ 
przewoźnik jeździ obecnie drogą przez Klępino. 

Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz natomiast potwierdził, iż gmina w tym roku nie 

remontowała drogi Grabowo – Małkocin. 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek, 

następnie zapytała jak funkcjonują lampy solarowe. 
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Radny Józef Tracz odpowiadając na zadane pytanie na przykładzie własnych spostrzeżeń 
odnośnie lampy posadowionej na skrzyżowaniu w miejscowości Bębnikąt, stwierdził, że 

działanie jej zależy od warunków atmosferycznych i sprawdza się gdy jest dobra pogoda. 

Natomiast Radny Mateusz Jarosz zapytał o koszty dotacji do budowy chodnika 

w Strachocinie. 

Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz potwierdził, że dotacja do budowy chodnika 

w Strachocinie, pokryta została z długu powiatu z odszkodowania za przejęte drogi. 

Radny Maciej Lipka zwrócił również uwagę na potrzebę budowy chodnika w miejscowości 

Sowno, oraz zastanowienie się nad dotacją ze strony gminy do tej budowy, co potwierdzili 

inni radni. 

Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu powyższą informację o wykonaniu 

zadań w zakresie budowy i naprawy dróg oraz przygotowania do zimy, przyjęła (informacja 

ta stanowi załącznik nr 2 do protokołu nr 36/17 Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego 

i Budżetu). 

Natomiast protokół z wyjazdu komisji w teren, który nastąpi po zakończeniu posiedzenia, 

zostanie przedstawiony na sesji. 

 

AD 5. Ocena realizacji budżetu Instytucji Kultury 

 

Przewodniczący Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Jarosław Kornet pokrótce 

omówił przygotowaną analizę działalności Instytucji Kultury Biblioteki Publicznej Gminy 

Stargard. 

Komisja Socjalno – Porządkowa i Oświaty po przeanalizowaniu informacji, wyrażając swoje 

stanowisko, powyższą informację przyjęła. 

(Informacja ta stanowi załącznik nr 2 do protokołu nr 35/17 Komisji Socjalno – Porządkowej 

i Oświaty). 

 

AD 6. Sprawy różne 

 

Radny Józef Tracz zabierając głos zwrócił się z prośbą aby zgłosić policji – dzielnicowym 

problem zanieczyszczenia dróg, który pojawia się zwłaszcza w trakcie nasilonych prac 

rolniczych na polach. Poprosił aby dzielnicowi zwrócili uwagę na zanieczyszczenie jezdni 

dróg, na których zalegają duże ilości błota, by nie tyle karać co przypilnować i pouczyć osoby 

odpowiedzialne za ten stan o obowiązku oczyszczenia jezdni w jak najszybszym czasie, 

ponieważ taka sytuacja ma wpływ na bezpieczeństwo w poruszaniu się po takiej nawierzchni. 

Jednocześnie wskazał, iż bardzo mocno zanieczyszczony jest odcinek drogi przed torami 

w Pęzinie, co potwierdził również Radny Mariusz Klewin. 

Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz obiecał zgłosić istniejący problem dzielnicowym 

policji. 

Radny Janusz Łojko zabierając głos zwrócił się do Wójta Gminy z zapytaniem czy jest 

prawdą kwestia remontów dróg powiatowych, o których to w radio mówił Dyrektor Zarządu 

Dróg Powiatowych Pan Hadryś, że przy współudziale gminy drogi te będą remontowane. 

Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz odpowiadając na zadane pytanie, stwierdził że gmina 

nie powinna finansować prac remontowych dróg powiatowych, co innego jeżeli chodzi 

o poprawę bezpieczeństwa w miejscowościach jak budowa chodników, gdzie gmina 

partycypowała w kosztach takich inwestycji. Poza tym gmina nie ma środków na 

finansowanie remontów dróg powiatowych. 
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Będąc przy temacie współfinansowania budowy chodników Radny Mariusz Klewin 

przypomniał sytuację budowy chodnika w Pęzinie, do której zostały dołożone środki gminy, 

a do tej pory nie można wyegzekwować reklamacji wykonanych robót. 

Następnie Przewodniczący Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Jarosław Kornet 

zwrócił się z pytaniem do Wójta Gminy, czy zwrócił się on z prośbą do powiatu o działania 

w miejscowości Poczernin. 

Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz odpowiedział, że zgłosił do powiatu prośbę 
o działania z ich strony w zakresie drogi w Poczerninie. 

Przewodniczący Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Jarosław Kornet kolejny raz 

przypomniał problemy związane z drogą powiatową w miejscowości Poczernin. Wymienił 

miedzy innymi brak oczyszczania ze spływającego piasku, zalegających liści, które 

powodują, że na moście stoi woda, brak przycięcia gałęzi drzew przy poboczu, brak 

oznaczenia skrzyżowania dróg powiatowych, jak również brak utrzymania zimowego dróg. 

Jednocześnie dodał, że brak odpływu i stojąca woda powoduje szybszą degradację dróg. 

Podobny problem jeśli chodzi o zalanie drogi jest w Sownie odcinku do szkoły. 

Równocześnie przewodniczący przypomniał o oświetleniu ulic Sosnowej i Dębowej 

w Sownie oraz Kolonii Dolnej w Grabowie. 

Odnośnie oświetlenia Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz powiedział, że Sowno jest 

w trakcie realizacji, natomiast w Grabowie jest problem, gdyż jest to droga wojewódzka. 

Kolejno Radny Józef Tracz zabierając głos spytał o wyniki rozmów w sprawie nabycia 

gruntów pod drogę na kolonie Kiczarowo. 

Zastępca Wójta Jerzy Makowski wyjaśnił, że właściciele sąsiednich nieruchomości wzdłuż 
drogi wyrazili chęć przekazania części swoich nieruchomości i teraz należy wyznaczyć 
punkty geodezyjne. 

Radny Mateusz Jarosz zabierając głos powiedział, że do tej pory nie ma przetargu na 

rozbudowę szkoły w Strachocinie. Jednocześnie zapytał Wójta Gminy, co jest tego przyczyną 
i przypomniał, że we wrześniu uchwalona była zmiana w budżecie i zwiększenie środków 

o 80 tyś. na dokumentację dla szkoły w Strachocinie. 

Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz odpowiedział, że przetarg na dokumentację 
rozbudowy szkoły w Strachocinie zostanie ogłoszony może jeszcze do połowy grudnia. 

Następnie głos zabrała Skarbnik Gminy Bernadeta Opasińska i pokrótce objaśniła plany 

oraz założenia przyszłorocznego budżetu, który będzie w najbliższym czasie procedowany. 

Poinformowała, że budżet na przyszły rok jest bardzo duży pod względem wydatków 

inwestycyjnych, ponieważ nie wszystkie inwestycje planowane na rok bieżący zostały 

wykonane. 

Wracając do inwestycji w szkole w Strachocinie Radny Mateusz Jarosz powiedział, że jest 

stale informowany przez szkołę i radę rodziców o warunkach jakie panują w tej szkole. 

Przypomniał, że szkoła otrzyma dofinansowanie na doposażenie dydaktyczne sal, pod 

warunkiem, że będzie posiadać salę lekcyjną o powierzchni 50 m
2
, a takowej na chwilę 

obecną nie posiada, choć była mowa o dobudowaniu sal do lutego 2018 roku. 

Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz odpowiedział, że zostanie ogłoszony przetarg na 

dokumentację i rozbudowa szkoły w Strachocinie zostanie rozpoczęta. 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek 
zapytała natomiast czy w przyszłorocznym planie jest przewidziana rozbudowa szkoły 

w Grzędzicach. 
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Wójt Gminy potwierdził, że rozbudowa szkoły w Grzędzicach jest ujęta w budżecie na 

następny rok, a Skarbnik Gminy dodała, że w wysokości jak do tej pory. 

Przewodniczący Komisji Socjalno – Porządkowej i Oświaty Jarosław Kornet zapytał czy 

jest już gotowy projekt i kosztorys na rozbudowę szkoły w Grzędzicach. 

Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz odpowiedział, że projekt na rozbudowę szkoły 

w Grzędzicach jest gotowy, jest jednak problem tylko w końcowych uzgodnieniach 

z przepisami, które nakładają 12 metrowy pas izolacyjny od lasu, a tam jest działka leśna. 

 

AD 7. Zamknięcie posiedzenia komisji  

 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia prowadząca wspólne posiedzenie Przewodnicząca 

Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek podziękowała 

wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie komisji. 

Natomiast po zakończeniu posiedzenia członkowie Komisji Gospodarki Mienia 

Komunalnego i Budżetu udali się na objazd po terenie gminy, celem zweryfikowania 

informacji o wykonaniu zadań w zakresie budowy i naprawy dróg oraz przygotowania do 

zimy. 

 

 

 

Prowadząca wspólne posiedzenie 

Przewodnicząca Komisji 

Gospodarki 

Mienia Komunalnego i Budżetu 

Sylwia Więcek 
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